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AVA-SEIZOEN OVERZICHT

IMCD ZIT NOG 
NIET HELEMAAL 
OP ÉÉN LIJN MET 

ZIJN NIEUWE 
GROOTAANDEEL-

HOUDERS

IMCD
MEEST OPVALLENDE THEMA: 

Tegenstem bij debuut hoofdindex

Binnen vijf jaar na de beursintroductie 
is IMCD, distributeur van chemicaliën, 

doorgestoten naar de AEX. Aan die 
status moet de onderneming duidelijk 
nog even wennen, zo bleek tijdens de 

aandeelhoudersvergadering. 

Een webcast ontbrak, simul-
taan-vertaling was er niet en 

veel enthousiasme straalde het 
bestuur niet uit om aandeelhou-
ders inzicht te geven in de 
indrukwekkende prestaties van 
de het beursfonds. De onderne-
ming groeit als kool en genereert 
robuuste marges als schakel 
tussen de grote chemiebedrijven 
en klanten die speciale chemische 
toepassingen nodig hebben bij 
productie van onder meer verf en 
geneesmiddelen. De Rotterdamse 
onderneming wordt al meer dan 
twee decennia geleid door Piet 
van der Slikke, tevens grootaan-
deelhouder, en financieel 
directeur Hans Kooijmans. De 
dominantie van met name Van 
der Slikke viel op tijdens de 
vergadering, waarin hij zelfs 
vragen over het beloningsbeleid 
voor zijn rekening nam, normaal 
toch meer een zaak van de raad 
van commissarissen. Ophelde-
ring over wisselingen in het 
bestand van grootaandeelhouders 
bij IMCD kon en wilde hij niet 
geven en op vragen over de 
verkoop van een deel van zijn 
eigen belang in de onderneming 
– de topman verkocht eind vorig 
jaar voor 40 miljoen euro 
aandelen IMCD – stelde Van der 
Slikke dat ook hij belasting moet 
betalen. 

De groei van IMCD is voor een 
belangrijk deel te danken aan een 
opeenvolging van overnames, 
meerdere per jaar op verschillen-
de continenten. Mogelijke 
interessante overnamekandida-
ten worden duurder, zo liet Van 

de Slikke weten, maar te veel beta-
len wil hij niet. De jarenlange 
ervaring en strikte discipline op 
het gebied van acquisities binnen 
het bedrijf moeten daar borg voor 
staan. 

Helemaal vlekkeloos verliep de 
vergadering ook voor IMCD niet. 
Aandeelhouders stemden tegen 
een voorstel dat IMCD de 
mogelijkheid gaf om hun aandeel 
in de winst te verkleinen bij 
uitgifte van nieuwe aandelen. 
Blijkbaar zit de onderneming nog 
niet helemaal op één lijn met de 
gewijzigde schare grootaandeel-
houders. Tijd om al die ervaring 
aan het werk te zetten. 

POSTNL
MEEST OPVALLENDE THEMA: 

Ongeloofwaardige strategie

PostNL had alles gedaan om er een 
geslaagde aandeelhoudersvergadering 
van te maken. De organisatie was zo 
verstandig om de volumeknop laag te 

houden, zodat de toegestroomde − verre 
van jeugdige − aandeelhouders niet te 

zeer zouden schrikken van de housemu-
ziek bij aankomst.

De show begon pas echt toen 
bestuursvoorzitter Herna 

Verhagen op stilettohakken de 
zaal betrad en een lange presenta-
tie hield. Een gelikt filmpje over de 
eeuwenlange geschiedenis van 
PostNL deed de aanwezigen 
beseffen dat een aandeel PostNL 
ook een stukje Nederlands erfgoed 
vertegenwoordigt.

De ogenschijnlijk structureel 
goedgehumeurde commissaris 
Jacques Wallage trad noodge-
dwongen op als voorzitter, 
aangezien de stem van presi-
dent-commissaris Jan Nooitgedagt 
door verkoudheid was aangetast. 
In meer opzichten een verstandige 
beslissing, aangezien de charme 
van Wallage het enige wapen 
bleek tegen een zaal gevuld met 
gefrustreerde aandeelhouders. 

Bestuur en commissarissen 
herhaalden in koor vertrouwen te 
hebben in de strategie. Pakketbe-
zorging groeit stevig en biedt 
nieuwe kansen. En hoewel de 
opbrengsten uit post jaarlijks met 
zo’n 10 procent dalen, zal met de Fo
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